

PATIENT ALERT CARD

Axaban-Denk (apixaban)

Carry this card with you at all times.

Show this card to your pharmacist, dentist and any other healthcare professionals that treat you.

Information for patients

- Take Axaban-Denk regularly as instructed. If you miss a dose, take it as soon as you remember and continue to follow your dosing schedule.
- Do not stop taking Axaban-Denk without talking to your doctor, as you are at risk of suffering from a stroke or other complications.
- Axaban-Denk helps to thin your blood. However, this may increase your risk of bleeding.
- Signs and symptoms of bleeding include bruising or bleeding under the skin, tar-coloured stools, blood in urine, nose-bleed, dizziness, tiredness, paleness or weakness, sudden severe headache, coughing up blood or vomiting blood.
- If the bleeding does not stop on its own, **seek medical attention immediately**.
- If you need surgery or any invasive procedure, inform your doctor that you are taking Axaban-Denk.

بطاقة تنبيهات المريض
أكسابان-دنك
(أبيكسابان)

احمل معك هذه البطاقة طوال الوقت.

أظهر هذه البطاقة للصيدلي وطبيب الأسنان المعالج وأي أخصائي رعاية صحية آخر يشرف على علاجك.

معلومات للمرضى

- تناول أكسابان-دنك بانتظام وفقاً للتعليمات. وإذا فوت إحدى الجرعات، فتناولها بمجرد أن تتذكر وواصل اتّباع مواعيد جرعاتك.
- لا تتوقف عن تناول أكسابان-دنك دون التحدث إلى طبيبك، نظراً لأنك معرض لخطر الإصابة بسكتة دماغية أو غيرها من المضاعفات.
- يساعد أكسابان-دنك على زيادة سيولة الدم. ولكن قد يزيد هذا من خطر حدوث النزيف.
- تشمل علامات حدوث النزيف وأعراضه التكدّم أو النزيف تحت الجلد، أو البراز قاتم اللون، أو وجود دم في البول، أو حدوث نزيف من الأنف، أو الدوار، أو التعب، أو الشحوب، أو الشعور بالضعف، أو الصداع الشديد المفاجئ، أو القيء أو السعال المصحوب بدم.
- إذا لم يتوقف النزيف من تلقاء نفسه، فاطلب الرعاية الطبية على الفور.
- إذا كنت بحاجة إلى الخضوع لجراحة أو أي إجراء باضع، فأعلم طبيبك أنك تتناول أكسابان-دنك.

I am under anticoagulation treatment with Axaban-Denk (apixaban) to prevent blood clots.

Information for healthcare professionals

- Axaban-Denk (apixaban) is an oral anticoagulant acting by direct selective inhibition of factor Xa.
- Axaban-Denk may increase the risk of bleeding. In case of major bleeding events, it should be stopped immediately.
- Treatment with Axaban-Denk does not require routine monitoring of exposure. A calibrated quantitative anti-Factor Xa assay may be useful in exceptional situations, e.g., overdose and emergency surgery (prothrombin time [PT], international normalized ratio [INR] and activated partial thromboplastin time [aPTT] clotting tests are not recommended) – see SmPC.
- An agent to reverse the anti-factor Xa activity of apixaban is available.

Please complete this section or ask your doctor to do it

Name:	_____
Birth Date:	_____
Indication:	_____
Dose:	_____ mg twice daily
Doctor's Name:	_____
Doctor's telephone:	_____

7322/001

أخضع للعلاج بدواء أكسابان-دنك (أبيكسابان) المضاد للتجلط للوقاية من تكوّن جلطات دموية.

معلومات لأخصائيي الرعاية الصحية

- أكسابان-دنك هو دواء مضاد للتجلط يُؤخذ عن طريق الفم ويعمل عن طريق التثبيط الانتقائي المباشر للعامل Xa.
- قد يزيد أكسابان-دنك (أبيكسابان) من خطر حدوث النزيف. وينبغي إيقافه على الفور في حالات النزيف الكبيرة.
- لا يتطلب العلاج باستخدام أكسابان-دنك إجراء الاختبارات الروتينية لمراقبة التعرض. ومع ذلك، قد يفيد إجراء اختبار كمي معايير لقياس مضاد عامل Xa في الحالات الاستثنائية، مثل، تناول جرعة زائدة، والخضوع لجراحة طارئة، (لا يُوصى بإجراء اختبارات التجلط التالية: زمن البروثرومبين [PT]، والنسبة المعيارية الدولية [INR]، وزمن الثرمبوبلاستين الجزئي المنشط [aPTT]) - انظر ملخص خصائص المنتج الطبي (SmPC).
- هناك عامل متاح لعكس نشاط أبيكسابان المضاد لعامل Xa. يُرجى إكمال هذا القسم أو اطلب من طبيبك إكماله

الاسم:	_____
تاريخ الميلاد:	_____
داعي الاستخدام:	_____
الجرعة:	مجم مرتان يوميًا
اسم الطبيب:	_____
رقم هاتف الطبيب:	_____

7322/001